
Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Dato: 17/1 – 23 16.00 – 17.00, Skolevej 4, Havnbjerg (se lokale på infotavler) 

Deltagere: Nikolai, Claus, Jesper, Susanne, Gudrun og Lena 

Fraværende:   

Orientering v.  
- Personale, bl.a. om 

 
 
 
 
Nye arbejdspladser 

- Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Ledelsen, bl.a. om 
 
 
 
Budget og regnskab 
Kommende skoleårs planlægning 

 
Det fungerer godt med de nye arbejdspladser, og de fleste har 
fundet sig til rette i det store alrum.  
 
 
 
Der er møde d. 24 for formænd på Sønderskov Skolen. Claus 
tager afsted og repræsenterer Augustenborg Skole.  
 
Arbejdet med belysning P-pladsen er på stand by, og der 
afventes at Jesper Smalling er tilbage fra barsel, så der kan 
svares på bestyrelsens henvendelse.  
 
Det foreslås at skolen ser på, om der kan sættes lys op i 
forbindelse med skolen containere tæt på indgangen. 
 
 
Regnskabet er snart afsluttet og skolen kommer ud med et 
merforbrug. Både på løndelen og anlægsdelen. 
 
Årsag: 
Der har været stort behov for ekstra støtte i enkelte klasser 
Stigende elever der har behov for Flyverskole 
Omkostninger i forbindelse ombygning 
 
Kommende skoleårs planlægning er så småt gået i gang. 
Bestyrelsen skal i februar godkende skolens timeantal, som 
bliver præsenteret på næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Vi har fået tildelt midler på ca 3 mio til en nye legeplads. Pga 
besparelser er beløbet formindsket til 2 mio.  
 
Bestyrelsen fra Fynshav har spurgt om vi vil mødes og datoen er 
14 marts. 
 
Næste bestyrelsesmøde d. 7 febr.  
 
Gudrun sender resterende mødeplan ud. 
 
Skolefesten er på trapperne. Hvis der kommer kager ind fra 
klasserne har skolebestyrelsen tilbudt at komme og sælge d. 9 
febr. 
 



Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Små projekter – status og opdatering 
(Claus) 
 

Claus og Jesper var på skolen og se på ledningerne i 
forberedelsen. Der er udfordringer med antal af ledninger, og 
yderligere udfordringer, hvis hæve/sænke funktionen. Hvis der 
skal laves mere, må skolen gerne henvende sig. 
 

Videre om Go’stil – go’tone (Claus) 
Kan er styrket samarbejde på tværs af 
skole og fritidsaktiviteter være med til 
at styrke den gode tone og trivslen 
blandt eleverne (oplæg ved Claus) 

 
Det ønskes nærmere dialog med MIF omkring det gode sprog i 
skole og fritid.  
 
 

Principper: (Claus) 
Drøftelse af skolens  
’Procedure for idræt og bad’ (vedlagt) 
 
 

 
Flyttes til næste møde 
 
 
 

Eventuelt og punkter til kommende 
møder 

 
 - Fremlæggelse af udspil legepladsen 
 - Godkendelse af timefordelingsplanen 
 
Principper: (Claus) 
Drøftelse af skolens  
’Procedure for idræt og bad’ (vedlagt) 
 

 

  :  

 

 


